
Protokoll från U-sektion 

Plats: Digitalt via Google Meet 

Tid: måndag 8 februari 2021 klockan 20:00 

 

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Maria, Patrik, Frida, Eva.  

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Eva Edman.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Samtliga ledare och personer som har uppdrag i föreningen kopplade till 

ungdomsverksamheten i föreningen ska lämna in utdrag ur belastningsregistret i 

enlighet med Riksidrottsförbundets krav. Jonas och Patrik tar upp frågan i styrelsen 

hur föreningen ska hantera de som inte lämnar in utdrag.   

Protokoll styrelse  

 Datum för årsmöte är satt till 28 februari 2021 kl 16.00 på Bergslätt – Jonas och Patrik 

tar upp frågan på nytt hur årsmötet ska kunna genomföras med anledning av 

restriktioner/rekommendationer för Covid -19 då det inte är troligt att ett fysiskt möte 

kan hållas.  

 

§ 5 Lagindelning 

Dialogmöte har hållits med senior dam samt divisionslagen på flicksidan.  

 Dam har meddelat att man har en trupp med ca 25 spelare, det finns möjlighet för de 

som är intresserade i F05 att komma och provträna tillsammans med senior, 

avstämning mellan tränare i F05 och senior ska ske innan provträning  

 F0506 har beslutat att anmäla 1 lag till seriespel 

 F07 har 1 lag  

Dialogmöte har hållits med divisionslagen på pojksidan.  

 P05/06/07 har diskuterat lite kring ett upplägg, dock har inga beslut fattats.  

 P05 kan ev få tillskott av några nya spelare utifrån och ev kan det då bli aktuellt att 

anmäla lag till 16-årsserie i Bohuslän. 

 P06/07 är tveksamma till att spela i 16-årsserie då det blir för stor åldersskillnad.  



14/2 har samtliga pojk och flicklag bjudits in till dialogmöte för att diskutera lagindelning.     

§ 6 Sektion 2021 

Mathias O, Frida och Eva slutar i sektionen efter årsmötet.  

Nya medlemmar i sektionen 2021 är Johan Johansson, Tobias Norberg och Sofia Sandberg. 

Emma Olsson har tidigare meddelat att hon ev kan tänka sig att ingå i sektionen men har nu 

meddelat att det ev kan komma att bli svårt att få till. 

Fortsatt finns behov av att få fler medlemmar till sektionen från de yngre lagen.    

§ 7 New Body  

Försäljningen är igång och pågår under hela februari. Frida tillsammans med Maria håller i 

arbetet med försäljning.  

§ 8 Medlemskap föräldrar   

Åse har ställts frågan om förfrågan ska skickas ut till föräldrar om att uppmanas att bli 

medlemmar i föreningen. Jonas och Patrik tar med sig frågan till styrelsen.  

§ 9 Avtackning avgående medlemmar i ungdomssektionen   

Frida, Eva och Mathias slutar i sektionen efter årsmötet – sektionen tackar för engagemanget 

och tiden som lagts ner! Avtackning kommer att ske längre fram när restriktionerna tillåter att 

vi träffas igen. 

§ 10 Sommarcupen 

Med anledning av det osäkra läget som råder kring pandemin, vaccinering mm beslutar 

ungdomssektionen att man förordar att styrelsen fattar beslut om att sommarcupen 2021 ställs 

in. Jonas och Patrik tar med frågan till styrelsen.  

§ 11 Övriga frågor   

 Patrik informerar om arbetet med konstgräset. Avslag på bygglov har meddelats men 

tros snart vara löst. Beslut har kommit från RF – föreningen fick 400 000 kr. Beslut 

väntas fortsatt från JBV – ansökan har skickats in på 1 000 000 kr. Nästa steg är att 

föra dialog med kommunen för att diskutera finansiering som återstår.  Målsättningen 

är att konstgräsplan ska vara klar under sensommar/höst 2021. 

 Patrik har tagit in offert på ny ljudanläggning – 140 000 kr. Fler offerter ska tas in.   

 Ansökan ska lämnas in på nytt till XL-hjälpen för avbytarbås. 

 Senior dam har fått tillgång till eget utrymme på Bergslätt. 

 Patrik kollar upp gällande om föreningen kan få vattenflaskor från Melleruds plast.  

 Barnkonventionen är lag - Maria kollar upp om föreningens styrdokument behöver 

uppdateras.  

 Nästa möte hålls i mars – Jonas kallar.   



 

Vid pennan 

Maria Andersson 


